



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA ANGKATAN PERTAHANAN AWAM MALAYSIA NEGERI KELANTAN



Tawaran ini adalah dipelawa daripada Penyebut harga/kontraktor yang berdaftar dengan CIDB dan dalam kod bidang yang berkaitan untuk melaksanakan kerja seperti berikut:

BIL.	NO. / TAJUK SEBUTHARGA	KOD BIDANG / KELAS	TAKLIMAT DAN LAWATAN TAPAK	TARIKH, MASA DAN TEMPAT TUTUP PELAWAAN
1.	NO. SEBUT HARGA : PA.(S) 400-5/7/3 SEBUT HARGA KERJA-KERJA BAIKPULIH DAN PENYELENGGARAAN BANGUNAN PEJABAT, SURAU DAN STOR APM GUA MUSANG SERTA KERJA-KERJA BERKAITAN DENGANNYA	Berdaftar Dengan CIDB GRED G1 & Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) Serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Kategori : CE – Kejuruteraan Awam Pengkhususan : CE21 (Pembinaan Kejuruteraan Awam) Lokaliti : 1. Gua Musang	24 Januari (Rabu) 11.00 pagi Bertempat di : Pejabat Pertahanan Awam Daerah Gua Musang Simpang 4 Kundur, Kampung Nerang 3 Beradik, 18300 Gua Musang, Kelantan Darul Naim.	31 Januari 2024 (RABU) 12.00 tengahari Bertempat di : Bahagian Kewangan Dan Perolehan, Angkatan Pertahanan Awam Malaysia Negeri Kelantan (APM) Aras 2, Wisma Persekutuan Kota Bharu Jalan Bayam, 15100 Kota Bharu.

- Paparan iklan ini boleh dilihat di Portal Rasmi Angkatan Pertahanan Awam Malaysia dan MYPROCUREMENT pada 23 Januari 2024 (Selasa).

Syarikat diwajibkan menghadiri Taklimat/ Lawatan Tapak pada 24 Januari 2024 (Rabu) bertempat di Pejabat Pertahanan Awam Daerah Gua Musang Simpang 4 Kundur, Kampung Nerang 3 Beradik, 18300 Gua Musang, Kelantan Darul Naim.

- Hanya penama seperti mana tercatat di dalam Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat Kementerian Kewangan, Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) boleh menghadiri Taklimat/ Lawatan Tapak. Syarikat tidak boleh mewakilkan kepada pegawai lain. Sila bawa bersama sijil asal dan salinan sijil PPK dan SPKK dan Cop Syarikat semasa pendaftaran Taklimat/ Lawatan Tapak. (Salinan sijil PPK dan SPKK tidak akan dikembalikan).
- Dokumen Tawaran Sebut Harga boleh di ambil mulai 24 Januari (Rabu) – Sila bawa bersama Cop Syarikat. Semua Dokumen Tawaran Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dihantar dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Dokumen pada sebelah atas kiri sampul dan dimasukkan ke dalam Peti Sebut Harga **sebelum atau pada 31 Januari 2024 (Khamis) jam 12.00 tengah hari** di alamat:-

**Bahagian Kewangan Dan Perolehan,
Angkatan Pertahanan Awam Malaysia Negeri Kelantan (APM)
Aras 2, Wisma Persekutuan Kota Bharu
Jalan Bayam,
15100 Kota Bharu.**

- Penyebutharga yang lewat menghantar Dokumen Tawaran Sebut Harga seperti mana arahan yang ditetapkan tidak akan dipertimbangkan.
- Kerajaan Malaysia tidak terikat untuk menerima sebut harga dengan harga yang terendah atau mana-mana sebut harga atau memberi apa-apa sebab di atas penolakan sesuatu sebut harga. Keputusan Jawatankuasa Sebut Harga adalah muktamad.